
Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 24 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

11 października 2016 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek  – Starosta Tarnobrzeski  
2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 
3. Krystyna Kozieja – Członek Zarządu 
4. Jerzy Sudoł –Członek Zarządu 

      Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  Elżbieta Wojciechowska – Skarbnik Powiatu,     
Kazimierz Błasiak - Sekretarz Powiatu, Marta Piskór – p.o. Dyrektor SPZ ZOZ w Nowej Dębie, 
dr n. med. Andrzej Polak – Zastępca Dyrektora SPZ ZOZ w Nowej Dębie i inni wg  listy 
obecności. 

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku. 

1. Sytuacja ekonomiczna Szpitala Powiatowego i perspektywy funkcjonowania placówki w 
najbliższych miesiącach i kolejnych  latach w kontekście zapowiadanych  zmian w systemie 
ochrony zdrowia. 

2. Zmiany w budżecie Powiatu na 2016 r. 
3. Nagrody Starosty z okazji Dnia Edukacji Narodowej 2016 r. 
4. Uchwała Zarządu  - przeprowadzenie  konsultacji projektu „Program współpracy Powiatu 

Tarnobrzeskiego w roku 2016 z organizacjami pozarządowymi’. 
5. Zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego. 
6. Uchwały Zarządu w sprawie:  

-  upoważnienia do sprawowania kontroli nad organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej,  
 - do sprawowania kontroli nad rodzinami zastępczymi 

7.  Sprawy rożne. 
Starosta powitał obecnych i przedstawił porządek posiedzenia. Nawiązał do niedawnego posiedzenia 
Rady Społecznej SPZ ZOZ. Zwrócił uwagę na  inny charakter omówienia spraw Szpitala podczas 
posiedzenia Zarządu, na którym będzie możliwość bardziej zaangażowanej i dogłębnej analizy sytuacji 
placówki.  Jest starta w działalności Szpitala po 9 miesiącach br. Jakie są możliwości  jej zatrzymania i 
ew. pomniejszenia. Udzielił  głosu dyrektor Szpitala. 
 

Dyrektor Szpitala przedstawiła sytuację  finansową SPZ ZOZ w Nowej Dębie za okres 
8 miesięcy 2016 roku. 

Po stronie przychodów  21 849 991, 28 

Po stronie kosztów działalności 22 705 259,08 

 Mimo ujemnego wyniku finansowego nie ma straty netto po uwzględnieniu amortyzacji. 

Liczba hospitalizacji nie odbiega znacząco od lat ubiegłych-   5800 osób. Etatów 399. 

Oddziały które znacząco obniżyły wynik to  neonatologia i ginekologiczno – położniczy. 
Odpowiednio – 390 000,00 zł , - 210 000,00 zł. 



Wynik finansowy SPZ ZOZ w Nowej Dębie w latach 2015- 2016 (dane za I-VIII) 

 

Przychody 
 za I-VIII 2015 

Koszty  
za I-VIII 2015  

Wynik  
Finansowy 
za I-VIII 2015 

Przychody 
 za I-VIII 2016 

Koszty  
za I-VIII 2016 

Wynik  
Finansowy za 
I-VIII 2016 

21 924 113,96 22 535 911,11 -611 797,15 21 849 991,28 22 705 259,08 -855 267,80 

Wynik finansowy 
 z uwzględnieniem amortyzacji 
(Amortyzacja - 1 408 976,11) 
 

797 178,96 Wynik finansowy 
 z uwzględnieniem amortyzacji 
(Amortyzacja - 1 485 056,20) 

629 788,40 

Zatrudnienie - ogółem etaty (stan na 
31.08.2015r.) - 419,75 
 

Zatrudnienie - ogółem etaty (stan na 
31.08.2016r.)  - 399 

 

 Wynik finansowy SPZ ZOZ w Nowej Dębie w miesiącu sierpniu 2016r. kształtuje się na 
poziomie ujemnym i wynosi -855.267,80 zł.  M. Piskór podkreśliła, że wpływ na bieżącą 
sytuację finansową ma spadek przychodów z tyt. kontraktu z NFZ w: 

- Oddziale Noworodkowym (spadek liczby urodzeń o 61 w porównaniu do 2015 r., a tym 
samym spadek przychodów o ok. 190.000,00 zł), 

- Oddziale Ginekologiczno-Położniczym (spadek liczby hospitalizowanych o 255 os.  
w porównaniu do 2015 r., a tym samym spadek przychodów o ok. 310.000,00 zł), 

- Oddziale Pediatrycznym (spadek liczby hospitalizowanych o 49 os. w porównaniu do 2015r. 
oraz zamknięcie placówki na okres 2 tygodni w związku z koniecznością przeprowadzenia prac 
dezynfekcyjnych, a tym samym spadek przychodów o ok. 70.000,00 zł).  

Ponadto okresy letnie są okresami związanymi z sezonowością świadczonych usług 
medycznych. Dyrektor M. Piskór przyznała, że, zachowanie płynności finansowej staje się 
coraz trudniejsze, podjęto jednak szereg działań zmierzających do zmniejszenia kosztów.  W 
tym miejscu głos zabrał Starosta wyrażając zaniepokojenie z powodu tak dużego ujemnego 
wyniku finansowego SPZ ZOZ w Nowej Dębie. Dodał, że według podręcznikowej zasady 
gospodarowania trzeba   myśleć jak w twej sytuacji zarobić, a nie oszczędzać, bo możliwości 
oszczędzania są coraz bardziej ograniczone.    Dyrektor M. Piskór wyjaśniła, że 
wygenerowane mniejsze przychody w samym miesiącu sierpniu w stosunku do poniesionych 
kosztów dały obraz tak niekorzystnego wyniku finansowego. Ponadto analizując przychody i 
koszty za 2016r., należy mieć na uwadze przepisy prawne normujące wysokość dodatków do 
wynagrodzeń dla pielęgniarek i położnych wprowadzone od dnia 1 września 2015r. 
Rozporządzeniem Ministra Zdrowia w sprawie ogólnych warunków umów o udzielanie 
świadczeń opieki zdrowotnej.  
W bieżącym okresie z tego tytułu znajduje się kwota ok. 540.000,00 zł, co równolegle  
o tę wartość zmniejsza wysokość osiągniętych przychodów oraz kosztów Szpitala 
Powiatowego w Nowej Dębie.  Dyrektor odniosła się także do  wyniku finansowego nowo 



utworzonego Dziennego Oddziału Psychiatrycznego podkreślając,  
że oddział ten dopiero zaczął funkcjonować i wynik będzie widoczny na koniec 2016 roku. 

Dyrektor zasygnalizowała, że mogą być problemy  z wypłatami za nadwykonania. 

W kosztach za 8 miesięcy 2016 r. ponoszonych przez SPZ ZOZ znaczną część stanowią odpisy 
amortyzacyjne na kwotę 1 485 056,20 zł. Wynik finansowy po uwzględnieniu amortyzacji 
wynosi 629 788,40 złotych. Ryzyko powstaje wtedy, jeżeli strata przekroczy amortyzację. 

 Dyrektor poinformowała o  działaniach oszczędnościowych m in.: przetarg na dostawę energii 
elektrycznej i gazu, odpowiedzialności cywilnej, oszczędnej polityce lekowej. W odniesieniu 
do oddziałów,  które ciągle przynoszą straty, to są one spowodowane „płaceniem za gotowość”. 
Jest konieczność utrzymywania  24 godzinnych dyżurów  bloku operacyjnego i na Oddziale 
Ginekologicznym. Szpital ma umowę z NFOZ do końca czerwca 2017 r. Następnie 
zapowiadane są zmiany,  likwidacja NFOZ i powstanie Wydziałów Zdrowia. W kwietniu 2017 
r. ma powstać sieć szpitali.   Pojawia się  warunek istnienia  Oddziału Intensywnej Terapii. 

Informacje  dyrektora uzupełniał Zastępca  Dyrektora ds. Lecznictwa. Zwrócił uwagę , że 
przyczyną aktualnych kłopotów jest  niska wycena procedur.  Zapowiedzi  ryczałtowego 
przekazywania środków  w przyszłości i otwarty system , także  niedobrze rokują na przyszłość. 

Działania dotyczące reorganizacji  szpitali prowadzone są, jak dotychczas,   bez szerszego 
informowania środowiska medycznego.  Starosta  pytał  Dyrektor o możliwą wysokość straty 
na koniec roku.  Dyrektor odpowiedziała, że ze względu na zmienność warunków nie jest w 
stanie jej określić. Najważniejsze to skupić się na wykonaniu kontraktu.  Zarząd przyjął, że 
dokona ponownej analizy sytuacji  ekonomicznej Szpitala ok. połowy listopada br. 

1. Następnie przystąpiono do sprawy   sprzedaży nieruchomości zabudowanej budynkiem 
Ośrodka Zdrowia w Chmielowie. Dyrektor podtrzymała wyrażane uprzednio stanowisko, 
że na tej nieruchomości Szpital nie prowadzi działalności. Budynek  jest przedwojenny, 
wymaga nakładów aby mógł spełnić standardy pod działalność leczniczą. Jednocześnie 
Szpital potrzebuje środków na działalność inwestycyjną. Starosta poinformował, o 
aktualnym stanie sprawy.  Zdecydowano  o zwołaniu Rady Społecznej  SPZ ZOZ w dniu 
13 .10 .2016 r.  Rada Społeczna wyda opinię w przedmiocie  zrzeczenia się przez SPZ ZOZ 
na rzecz Powiatu z całej nieruchomości na która składa  się:  prawo użytkowania  działek:   
nr ewid. 2622/2 o pow. 0,1764 ha, nr 2622/3 o pow. 0,2691 ha, nr 2622/4  o pow. 0,0683 
ha,    stanowiących działkę,  plac zabudowany Ośrodkiem Zdrowia i drogę dojazdową, we 
wsi Chmielów Gmina Nowa Dęba. 
Postanowiono o podzieleniu działki  Nr 2622/3 po linii przedniej ściany garażu, a z 
uzyskanej w ten sposób powierzchni powiększyć działkę Nr 2622/2 i podzielić ją na dwie 
działki  wydzielając dodatkowo z działki 2622/3 drogę dojazdowa  o szer. 4m od strony 
drogi powiatowej. Po wyodrębnieniu geodezyjnym  działki z budynkiem  Ośrodka  i jej 
wycenie podjęta zostanie decyzja o formie zbycia nieruchomości. 
 
Dokonano zmian w budżecie Powiatu na 2016 r.  Uchwały  Nr 24/99, 24/100 przyjęte 
kolejno  przy 4 głosach „za” stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Starosta przedstawił listę  5 osób  którzy otrzymali w 2016 r. Nagrodę  Starosty z okazji Dnia 
Edukacji Narodowej. Uwag nie było. 

 



Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji projektu „Program współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego w 
roku 2017 z organizacjami pozarządowymi oraz  podmiotami o których mowa w art.3 ust 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.   
Uchwałę podjęto. Oznaczona Nr 24/101 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokonano zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego. Uchwała Nr 
24/102 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Kolejno przyjęto Uchwały Zarządu w sprawie:  

-  upoważnienia do sprawowania kontroli nad organizatorem rodzinnej pieczy 
zastępczej,  
 - do sprawowania kontroli nad rodzinami zastępczymi 
Uchwały Nr 24/103, 24/104  stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
Dyskutowano nad sprawami dotyczącymi placówek oświatowo wychowawczych. 
Skarbnik Powiatu poinformowała, że wpłynął wniosek SOSzW w Grębowie w 
sprawie  środków finansowych na funkcjonowanie  „ czesnego wspomagania”.  
Jednocześnie  stwierdziła, że na  uzupełnienie planów finansowych  jednostek 
oświatowych brakuje  aktualnie 150 000 zł. Zarząd zapoznał się z wystąpieniem 
dyrektor ZS Nr 2 w Nowej Dębie w sprawie  wymiaru godzin ponadwymiarowych  
dla nauczycieli w związku z organizacją kursów. Ponieważ brak jest możliwości 
przydzielenia dodatkowych godzin z zakresu nauczania  CNC , ze względu na wymiar  
etatu ( art. 35 ust. 1 ustawy  Karta Nauczyciela) nauczycieli  dysponujących 
uprawnieniami do nauki tego przedmiotu,  Zarząd zalecił działania albo poprzez 
zmianę przydziału godzin lub  zatrudnienie  nauczyciela   spoza  macierzystej szkoły, 
kierując się przy tym względami ekonomicznymi. 

 
 Sprawy różne. 

1. Wniosek Mariusza Dyszlewskiego – organizatora  15 edycji Ogólnopolskiego Turnieju 
Tańca Break Dance „Stylowe Uderzenie’ został rozpatrzony bez przyznania dofinansowania. 

2. Wniosek Stowarzyszenia Kulturalno – Sportowego Niesłyszących „SURDOSTAL” w 
Stalowej Woli został rozpatrzony bez przyznania dofinansowania.  

3. Wniosek  Lesława Ordona, Marka Zdyrskiego – organizatorów I – Drużynowych 
Ogólnopolskich Zawodów  Spinningowych „ Jezioro Tarnobrzeskie” został rozpatrzony bez 
przyznania dofinansowania 

4.Wniosek Agencji Reklamowej NADO w Stalowej Woli w sprawie  patronatu i wniesienia 
wkładu finansowego w Plebiscycie na najpopularniejszego sportowca zostało rozpatrzone bez 
przyznania dofinansowania. 

5.  Stowarzyszenie „Dąb” w Nowej Dębie na organizacje kolejnej edycji z cyklu „Moto Cross 
Quad Nowa Dęba” otrzymało dofinansowanie w wys. 2 000 zł. (brutto) 

6. Na wniosek Nowodębskiego Koła Diabetyków w Nowej Dębie  przeznaczono kwotę 200 zł 
na  organizacje spotkania  (zakup usług) związanych z organizacja Światowego Dnia Chorych  
na Cukrzycę. 

7. Na wniosek Stowarzyszenia Tarnobrzeżanie.pl przeznaczono kwotę 1 000 zł na zakup 
nagród dla zwycięzców VI edycji  konkursu pn. „Świadomy, młody obywatel 2016” dla   
młodzieży Powiatu tarnobrzeskiego i Miasta Tarnobrzega.  



8. Na wniosek Sołtysa Wsi Zabrnie przeznaczono kwotę  1000 zł na organizacje wyjazdu 
integracyjnego dla rodzin z dziećmi  do Centrum Nauki Kopernik w Warszawie. 

9.Dla Związku OSP RP Zarząd Oddziału Powiatowego w Tarnobrzegu przeznaczono kwotę 
1 000 zł  na organizację IV Zjazdu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych RP w Tarnobrzegu. 

10. Na wniosek Gorzyckiego Klubu Sportowego „STAL” przeznaczono kwotę 3 000 zł (brutto) 
na dofinansowanie zakupu dresów w ilości  24 kompletów dla zawodników  Klubu. 

11. W odpowiedzi na pismo Zespołu Szkół w Gorzycach  w sprawie dofinansowania  wycieczki 
szkolnej na  Międzynarodowe Targi Poznańskie przeznaczono kwotę 1 000 zł ( brutto). 
Realizacja decyzji Zarządu nastąpi poprzez zwiększenie planu finansowego Zespołu Szkół w 
Gorzycach. 

12. Na wniosek Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie przeznaczono  kwotę 300 zł (brutto) na  
organizację drugiej edycji Nowodębskiego Turnieju w League of Legends. Realizacja decyzji 
Zarządu nastąpi poprzez zwiększenie  planu finansowego Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie. 

13 Na wniosek  Jednostki Strzeleckiej Nr 2043 Związku Strzeleckiego „Strzelec” przy Zespole 
Szkół Nr 2 w Nowej Dębie  na organizacje przedsięwzięcia „Gimnazjalista  sprawny jak 
żołnierz” przeznaczono kwotę  300 zł ( brutto). 

Realizacja  decyzji Zarządu  nastąpi poprzez zwiększenie planu finansowego Zespołu Szkół Nr 
2 w Nowej Dębie.  

14.  Na wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego  przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym 
w Dąbrowicy  przeznaczono kwotę 1 000 zł (brutto) na organizację poczęstunku i zakup nagród 
w Powiatowym Turnieju Gier Golfowych. 

 

Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 11 
października  2016 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                        2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 

 

 

 

 



 


